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Tid och plats 30 maj 2017 kl. 14.30–16.00, Sessionssalen i kommunhuset i Broby 

  

Närvarande Sofia Nilsson (C), ordförande 

Sven-Arne Persson (S), vice ordförande 

Inger Kjellberg 

Astrid Sjöström 

Per af Forselles 

Lennart Bengtsson 

Jan Erlandsson 

Ledamöter 

 

Ersättare Anette Rosén 

Knut Leyden 
 

Övriga närvarande Roger Wåhlin, utvecklingsledare 

Charlotta Lundberg, utvecklingsstrateg 

Kerstin Wanstadius, sekreterare 

Emma Svensson, administratör 

 

 

Justerare Astrid Sjöström 

  

Justeringens utförande Tisdagen 2017-06-13 kl. 14.00, Kommunhuset, kundtjänst 

  

Underskrifter  Paragrafer 10-19 

  

 Sekreterare Kerstin Wanstadius 

   

 Ordförande Sofia Nilsson (C) 

   

 Justerare Astrid Sjöström 

 

  

http://www.ostragoinge.se/
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§ 10 

Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  

 

§ 11 

Val av justerare 
Astrid Sjöström väljs att justera protokollet. 

 

§ 12 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.  

 

§ 13 

Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkänns.  

 

§ 14 

Svar på frågor från pensionärsorganisationerna 

1. Fråga: Sommaren 2017 

– bemanning inför semesterperioden. Det finns en oro inom bl.a. de som har hemtjänst att det 

kommer outbildad och oerfaren personal. 

 

Svar: Det är just nu i skrivande stund inte helt klart men vi ser att det kommer att lösa sig med 

bemanning inför semesterperioden. Man har som mål att semestervikarerna ska ha utbildning 

eller håller på att utbilda sig.  

På nästa möte kommer det att diskuteras kompetensförsörjning och satsningen inom Vård- 

och omsorgscollege. 
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2. Fråga: Sociala plattan 

– önskemål att medel avsätts så att utbildningen fortsätter i kommunal regi 

 
Svar: Det finns inte avsatt i budget. Däremot kartlägger vi de möjligheter som finns via andra 

aktörer.  

 
3. Fråga: Tryggare hemgång 

– vilka åtgärder från kommunens sida 

 
Svar: Årsskiftet 2017/2018 beräknas en ny betalansvarslag träda i kraft. Detta påverkar 

kommunernas tid för att ta hem kund från sjukhus. Idag gäller 5 dagar, förutom för psykiatrin 

där 30 dagar gäller. Med den nya lagen gäller 3 dagar för alla. För att kunna möta den 

förändringen har kommunen nu börjat titta på olika alternativ. Ett alternativ är ”trygg 

hemgång” med ett hemtagningsteam. Syftet med förstudien är att skapa trygg hemgång för 

kund, för att motverka oro och osäkerhet.  Projektet ska också ge ett underlag till 

utvecklingsarbetet med den nya vårdformen inom hälso och sjukvårdsavtalet. Det innbär att 

fler kommer att erbjudas att skrivas in i en ny vårdform och få mer vård hemma. 

Kommunen väntar på att regionen ska lösa läkartillgången. 

 

§ 15 

Framtida bostadsbyggandet, centrumnära bostäder  och hur 

möter vi kraven från framtidens pensionärer 
Kommunens ägardirektiv till Göingehem är bl.a. att allt som byggs ska vara anpassat för att 

personer med funktionsnedsättning ska kunna bo där. Planeringen när det byggs nya bostäder 

är få en förtätning centrumnära. I strategin ”Det goda åldrandet” är ett direktiv till 

förvaltningen att den fysiska utformningen av samhället ska leda till ett tryggt och tillgängligt 

samhälle med tillgång till kreativa mötesplatser och alternativa boendeformer, anpassade till 

äldres behov och krav.  
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§ 16 

Avdelningsköken på äldreboende – planer för bemanning  
Det ska finnas kök på varje plan. Personalen som anställs ska kunna arbeta med allt runt de 

boende, ett gemensamt ansvar som skapar sammanhållning och mervärde för de boende. De 

som tidigare arbetat i storkök kan komma att arbeta vissa dagar med serviceuppgifter och 

andra dagar med köksuppgifter. Det kommer att bli en kompetenshöjning på boendet. 

Astrid lyfter upp att det finns oro för att sammanblandning av arbetsuppgifter kommer att 

medföra ökad smittspridning av resistenta bakterier. 

Sofia menar att hygienfrågorna kommer att lösas, måltidsenheten kommer att utbilda 

personalen.  

 

§ 17 

Övrigt  
Äldrepedagog Lena Svensson inbjuder till ”Anhörig i fokus”, utbildning som riktar sig till den 

som kommer i kontakt med anhöriga som vårdar eller stödjer en närstående som inte själv 

klarar sin vardag. 

Datum för utbildningen är den 22/8 och 29/8 båda tillfällena kl.13.30-15 i kommunhuset i 

Broby, Sessionssalen. 

 

Anmälan görs till lena.svensson@ostragoinge.se eller per telefon 044-775 65 87 

 

§ 18 

Mötets avslutning  

Ordföranden tackar för medverkan och avlsutar sammanträdet. 

 

 

§ 19 

Gemensam diskussion/information med Handikapprådet 

Information från kundmöte med Skånetrafiken, färdtjänst 

mailto:lena.svensson@ostragoinge.se
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Lennart Bengtsson informerar från kundmötet den 11/5. KPR ledamöter ställde nedanstående 

frågor: 

Får man ta med sig ledarhund: Svar ja, det ska anmälas vid beställningen. Även andra djur får 

tas med, då mot avgift. 

Chaufförens ansvar att tillse att kund blir omhändertagen vid framkomst, om behov finns: 

Svar: 1. Generell hjälp, hjälp vid på och avstigning. 2.Särskild hjälp, kan innebära hämta och 

lämna vid bostadsdörr. 3. Hand i hand hjälp och ev. behov av ledsagare ska biståndsbedömas. 

Lång väntetid under och efter gjord färdtjänstbeställning: Svar,  80% av samtal ska besvaras 

inom 60 sekunder, senaste mätning är 79%. Väntetid efter gjord beställning är beroende av 

lämpliga lediga bilar.  

Långa restider: Svar, 88 % är nöjda med resan. Punktlighet inom 10 minuter är för 90 % av 

resorna. Det är bra att vara ute i så god tid som möjligt vid beställning. 

Långa handläggningstider: Svar: 84 % av ansökningarna är utredda efter 4 veckor. 

Kommunens biståndshandläggare kan kontaktas i vissa enstaka fall men har ingen 

handläggning i ärenden. 

 

Återkoppling om arbetet med strategin för ”Det goda åldrandet”. 

Charlotta  Lundberg informerar om arbetet med att ta fram strategin och vad KPR/KHR 

framförde på workshopen i mars samt redovisar innehållet i strategin som nu är på väg till 

kommunstyrelsen för beslut. 

 

Charlottas bilder skickas ut med protokollet.    


